



Delegate Early-bird Countdown - 3 Days!

AFE 與會早鳥優惠倒數 3 天!

Asia Funeral and Cemetery Expo & Conference (AFE) 2019 will be held on **14 - 16 May 2019** at the Hong Kong Exhibition and Convention Centre. As the largest international conference and expo of the funeral and related services industry in Asia-Pacific, the 10th AFE continues to provide a platform allowing enterprises to trade, explore new market and expand business circle. A series of conference program, exhibition and onsite demonstrations will be presented to all of the international professionals during the **3-day show** and followed by a **6-day Australia Post-show Tour**.

亞洲殯儀及墓園博覽暨會議 (AFE) 2019 將於 **2019 年 5 月 14 至 16 日** 假香港會議展覽中心舉行。作為亞太區最大型國際殯儀業博覽及會議，第 10 屆 AFE 將一如既往，為業界提供一個重要商貿平台，開拓市場及發展商機。是屆 AFE 將為國際業內人士於 **3 天展會** 期間呈獻一系列的專業會議、博覽會及現場示範，展後更有 **6 天澳洲交流團**，推動業內專業交流。

Delegate Early-bird Offer 與會早鳥優惠

Delegate Registration is open now! The 3-day Conference will gather professional speakers from all over the world e.g. China, Indonesia, Singapore, Taiwan, the USA, etc. Delegates are entitled to fully access the **3-day Expo & Conference**, the **International Night Dinner** and other services.

博覽會參觀及會議登記現已開放！3 天會議將帶來世界各地的專業講者，包括中國、印尼、新加坡、台灣及美國等。與會代表可享有 **3 天博覽會及會議通行證**、參加國際晚宴以及其他服務。

Early-Bird Offer Valid Until 31st Jan
早鳥優惠有效至 1 月 31 日

REGISTER NOW
立即預登記

Australia Post-Show Tour 澳洲交流團

To understand the funeral industry in Australia and enhance cultural exchange, a **6-Day Australia Post-show Tour** will be held on **17 - 22 May 2019**. The tour will be cooperated with Australian Funeral Directors Association which includes visiting the significant funeral companies and cemeteries, such as **Tobin Brothers Funerals**, **Fawkner Memorial Park** and **Springvale Botanical Cemetery** in Melbourne, **Invocare** in Sydney.

為更了解澳洲殯葬業及促進文化交流，為期 **6 天的澳洲交流團** 將於 **2019 年 5 月 17 至 22 日** 舉行。交流團將與澳洲殯儀師協會合作，探訪多間重要殯葬公司及墓園，包括墨爾本的托賓兄弟各項殯葬設施、福克納紀念公園、斯普林韋爾墓園及悉尼的 **Invocare** 等。

Registration is open now! Act now to secure your place! 交流團現已開放報名，名額有限，報名從速！



Tobin Brothers Funerals
托賓兄弟



Springvale Botanical Cemetery
斯普林韋爾墓園



Invocare

CLICK HERE for Tour Itinerary
按此查看交流團日程

CLICK HERE to Register Now
按此立即報名

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation
Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

PRE-REGISTER FOR EXPO & CONFERENCE AT www.AsiaFuneralExpo.com

14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center